
Referat styremøte nr 3-24, 21.05.24 Nore neset. 

 

Tilstede: Anna Søgnesand, Bjørn Tore Helland, Kjetil Stenseth Henriksen, Adrian 
Søgnesand, Vegard Mikkelsen, Ola Olsen. 

 

Sak 1. Samarbeid og innmelding av medlemmer til Nore Neset il. 

Styret må oppfordre brukere av banen på Nore Neset til og melde seg inn i idrettslaget. 

Medlemmene vil da få kompensjon via gratis klubbløp inntil samme sum som 
medlemskap koster. 

Bjørn Tore lager et skriv rundt dette og legger ut på hjemmesiden. 

 

Sak 2. Åpningstider BRCA sommeren 2024. 

Vi trapper ned til to dager i uka, torsdag og søndag. 

Vi vil legge ut en poll på fb med påmelding for trening, da slipper man å bruke resurser 
på åpning om ingen førere vil trene innendørs.  

Anna lager sak til hjemmesiden sånn at vi kommer i gang. 

 

Sak 3. NM og NC søknader 2025. 

Styret beslutter at vi søker NC 1 og NM i offroad 1:10. 

 

Sak 4. NM innendørs 1:10 offroad mars 2025. 

Vi prøver å få hall i Bergen kommune. 

Anna starter prosessen. 

 

Sak 5. Eikås og crawler. 

Anna har hatt møte med Eikås ang kjøring med crawler på trail området der. 

Her er Eikås positive til samarbeid. De som benytter seg av dette må vippse kr 10 pr 
pers hver gang de er med på aktivitet. Dette fordi Eikås motorsportsenter skal registrere 
aktivitet. Crawler merker med Bombk. 



Her foreligger også en tidligere dialog som gjør det mulig å disponere og bruke asfalten 
til kjøring. Her merkes vipps med RC. 

Det er snakk om å få til organisert aktivitet og muligens et asfaltløp om det lar seg gjøre. 

Styret kommer med mer info etterhvert. 

 

Sak 6. Tidtaker kurs. 

Klubben er sårbar nå som Peter trekker mot nord. Vi trenger flere tidtakere og flere 
ønsker kurs for å øke kompetanse og aktivitet lokalt. 

Anna sjekker opp i pris på kurs via Lars Andersen. 

 

Sak 7. NC 2 NN. 

Vi har kontroll og Vegard tar ansvar for at siste rest av banearbeid blir fullført. 

 

Sak 8. NC 3, Marås. 

Vi er greit i gang med planer og vil etter NC 2 snu fokus mot Marås og får banen klar for 
NC. Her er litt arbeid som skal gjøres, vi tar en gjennomgang på stedet og lager en liste 
med prioriteringer. Vegard sender inn bestilling på premier.  

 

 


